

10天9晚南疆·丝绸之路



白沙湖



卡拉库里湖



博斯腾湖湿地公园

第一天 吉隆坡 → 中转 → 乌鲁木齐 机上用餐

当地准5★ 涵唐酒店或同级

在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往中转城市转机到【乌鲁木齐】抵达后送往酒店入住。

第二天 乌鲁木齐 ⇄ 库尔勒 早/午/晚餐

当地准5★ 康城建国酒店或同级

【博斯腾湖国家湿地公园】(含船游) 博斯腾湖分为大湖区、小湖区和湖滨沼泽三部分，三道湖心山屹立于湖中，大湖水域辽阔，被誉为“沙漠瀚海中的一颗明珠”，小湖区苇翠荷香，被誉为“世外桃源”；最美的景观是密密层层的芦苇、成群结队的飞鸟和纯净秀美的野荷。

第三天 库尔勒 ⇄ 库车 早/午/晚餐

当地准5★ 库车饭店或同级

【库车千佛洞】(含讲解) 建于木扎尔特河谷北岸崖壁之上，大小洞窟236个，保存较完整的有135个，有些洞窟内有壁画，是中国开凿最早、规模最大的石窟群，是克孜尔千佛洞最珍贵的宝藏。【龟兹小巷】文艺浪漫小街，亦是南疆宝藏打卡地。

第四天 库车 ⇄ 和田 早/午/晚餐

当地准4★ 和天下国际酒店或同级

【沙漠公路】全长424公里，以沙漠筑路的研究技术，使到阿克苏通往和田比原有路程缩短一半的时间，大大提升南北疆的沟通与交流；行程由阿拉尔市区出发，经过塔里木河大桥，进入白色的塔克拉玛干沙漠，公路两侧采用苇格和苇栅固沙。【和田团城】欣赏具有民族特色的街区，体会当地的历史文化风情。夜市晚餐自理。

第五天 和田 ⇄ 喀什 早/午/晚餐

当地准5★ 其尼瓦克酒店或同级

【莎车王府】由大小三十多座坟墓组成，藏有叶尔羌汗国十一位汗王及部分王菲、大臣、学者。【喀什老城】展现维吾尔族民俗风情的生动画卷，街巷纵横交错，中国唯一以伊斯兰文化为特色的迷宫式城市街区，至今已有2000多年历史，其中“过街楼”房屋错落层叠形成老城令人叹为观止的独特风貌。

第六天 喀什 ⇄ 喀湖 ⇄ 喀什 早/午/晚餐

当地准5★ 其尼瓦克酒店或同级

【卡拉库里湖】新疆最美丽的高海拔湖泊，海拔约3,600米，位于“冰山之父”慕士塔格峰东边，天气晴朗时湖水清澈透明如明镜，乌云遮顶时湖水呈深幽蓝黑色，因此名为“黑湖”；【白沙湖】湖边不是荒漠中常见的黄沙，而是奶白色的白沙，白色沙丘、雪山、白云与蓝色湖泊、蓝天融合在一起，营造出童话般的梦幻。

第七天 喀什 ⇄ 阿克苏 早/午/晚餐

当地准4★ 明华酒店酒店或同级

【香妃园】又名“阿巴霍加陵墓”，好比富丽堂皇的宫殿，喀什市现存第二座大型伊斯兰建筑物，亦是中国最大的伊斯兰教经人陵墓。

第八天 阿克苏 ⇄ 库尔勒 早/午/晚餐

当地准5★ 康城建国酒店或同级

【温宿大峡谷】(含区间车) 大峡谷两侧因风吹日晒雨淋，形成100多处气势壮观的山体造型，包括英雄谷、幽情谷、双塔谷、万僧朝圣、千年古堡等，令人叹为观止。

第九天 库尔勒 ⇄ 乌鲁木齐 早/午/晚餐

当地准5★ 涵唐酒店或同级

【新疆国际大巴扎】世界规模最大的大巴扎(集市)，重现古丝绸之路的繁华，集中体现西域民族特色与文化。

第十天 乌鲁木齐 → 中转 → 吉隆坡 机上用餐

乘搭航班飞往中转城市转机返回吉隆坡。

{ 风味餐: 中式合菜、石磨豆花鱼、龟兹小炒、大盘鸡风味、重庆酒家、小火锅风味、欢送宴 }

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 10CURC-SJ (Updated: 01MAR2024)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (208165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578

10D9N SOUTHERN NANJIANG . SILK ROAD



Sand Lake



Karakal Lake



Bosten Lake National Wetland Park

DAY 1 KL → Transit → Ürümqi MOB

Local 5★ Hantang Hotel or Similar
Assemble at KLIA for your flight to transit city transfer to **Ürümqi, Xinjiang**. Upon arrival, transfer to check-in hotel.

DAY 2 Ürümqi 🚗 Korla B/L/D

Local 5★ Kangcheng Jianguo International Hotel or Similar
Bosten Lake National Wetland Park (included boat tour) — Bosten Lake is divided into the large lake area, small lake area and lakeside swamp. The mountains in the middle of the three lakes stand tall in the lake. The most beautiful landscape is the dense layers of reeds, flocks of birds with the pure wild lotus.

DAY 3 Korla 🚗 Kuqa B/L/D

Local 5★ Kuqa Hotel or Similar
Kizil Caves of the Thousand Buddha (included Guide) — Located on the northern bank of the Muzart River. There are 236 caves with different sizes, 135 of which are still intact, and some caves have murals within. This is the earliest and largest grottoes excavated in China, and the most precious treasure of the Kizil Thousand Buddha Caves. **Qiuci Alley** A literary and romantic street, it is also a place to check out the treasures of southern Xinjiang.

DAY 4 Kuqa 🚗 Hotan B/L/-

Local 4★ Hetianxia International Hotel or Similar
Desert Road — Total length 424km. With the research technology of desert road construction, the travelling time from Aksu to Hotan is shortened by half compared with the original distance, which has greatly improved the communication and interaction between North and South Xinjiang. Departing from Aral city, pass the Tarim Bridge, and entering the white Taklamakan Desert. There are reed grids, on both sides of the road, which are used to fix sand. **Hotan Tuancheng** - Appreciate the neighborhoods with ethnic characteristics and experience the local history and culture. **Night Market**.

DAY 5 Hotan 🚗 Kashgar B/L/D

Local 5★ Qiniwak Hotel or Similar
Yarkand Palace — consists of more than 30 tombs, large and small, and houses the eleven kings of the Yarkand Khanate and some of their wives, ministers, and scholars. **Old City** — A vivid scroll presenting the Uyghur folk customs, with crisscrossing streets and alleys. It is the only maze-like city block in China featuring Islamic culture, with a history of more than 2,000 years. The *guojielou* structure with houses scattered and layered together forming a breathtaking and unique style of the old city.

DAY 6 Kashgar 🚗 Kahu 🚗 Kashgar B/L/D

Local 5★ Qiniwak Hotel or Similar
Karakul Lake — The most beautiful high-altitude lake in Xinjiang, about 3,600 meters above sea level. It is located on the east side of the Muztagh Ata (*Ice-Mountain-Father*). During sunny days, the lake looks crystal clear, and in gloomy weather it turns dark blue colour. Hence it is called *Black Lake*. **White Sand Lake** — The sand by the lakeside is not the commonly seen yellow in colour, but milky white. The white sand dunes, snow-capped mountains, white clouds, blue lake and sky blend together to generate a dreamlike fairy tale.

DAY 7 Kashgar 🚗 Aksu B/L/D

Local 4★ Minghua Hotel or Similar
Afaq Khoja Mausoleum — It is like a magnificent palace. It is the second large-scale Islamic building in Kashgar, and the largest mausoleum of Islamic scriptures in China.

DAY 8 Aksu 🚗 Korla B/L/D

Local 5★ Kangcheng Jianguo International Hotel or Similar
Wensu Grand Canyon (included shuttle bus) — The weather erosion has formed the magnificent and breathtaking views of 100 over mountain shapes on both sides of the Grand Canyon, such as the Valley of Heroes, Valley of Emotions, Valley of Twin Pagodas, the Pilgrimage of Thousand Monks, and the Castle of Thousand-year-old.

DAY 9 Korla 🚗 Ürümqi B/L/D

Local 5★ Hantang Hotel or Similar
International Grand Bazaar — The world's largest grand bazaar, reproducing the bustling ancient Silk Road. It is an embodiment of the characteristics and culture of the Western Region.

DAY 10 Ürümqi → Transit → KL MOB

Flight to transit city transfer to Kuala Lumpur.

{Special Meals : Chinese mixed dishes, stone-ground bean curd fish, Kucha stir-fry, large plate chicken flavor, Chongqing restaurant, little hot pot flavor, farewell banquet }

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. Tour Code: 10CURC-SJ (Updated: 01MAR2024)

 **神州国际旅游(马)有限公司**
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (208165-T)
 ☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529
 📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.

 **康泰旅行社(马)有限公司** (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD
 ☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578